
DU-RM.0012.35.2020

Protokół z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej z dnia 23 czerwca 2020 r. 

Tryb  zwołania: Komisja  zwołana  przez  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej,  w  związku  z
planem pracy komisji.
Prowadzący obrady zdalne: Przewodnicząca  komisji Monika Pawlik

Porządek obrad: 1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

2. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2019 rok oraz udzielenie
absolutorium Burmistrzowi

3. Sprawy bieżące

Czas trwania posiedzenia: 0:25(15:30 do 15:55)

Frekwencja Radnych:

• Zofia Bazańska
•Barbara Strzelecka
• Jarosław Deleska
•Barbara Wszołek
•Łukasz Wesołowski

Nieobecni:
•Irena Owczarz

Kierownictwo Urz  ędu:  

•Skarbnik- Bogusława Tanhojzer
•Burmistrz- Zbigniew Szaleniec

Ustalenia i Rozstrzygnięcia:

Pozytywnie zaopiniowano projekty:

Projekt Nr 87 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata
2020-2035
Projekt Nr  88  w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 

Projekt Nr 89 w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich  zbywania,nabywania  i wykupu

Projekt Nr 79 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Czeladź w
roku szkolnym 2020/2021



M.Pawlik-  Witam  wszystkich  bardzo  serdecznie  na  posiedzeniu  Komisji  Finansowo-
Budżetowej, witam Kierownictwo Urzędu w osobie Pana Burmistrza, Panią Skarbnik oraz
kolegów i koleżanki Radnych. Mamy 4 projekty uchwał do zaopiniowania i jeden temat do
omówienia. Zaczniemy od projektów uchwał.  Proponuje aby omówić projekt w sprawie
zmian w budżecie miasta na rok 2020.Proszę o wprowadzenie Panią Skarbnik.

Skarbnik- zmiany  są  krótkie,  przesunięcie  100  000  zł  z  tytułu  odszkodowań  za
nieruchomości drogowe na zadanie „Adaptacja budynków gminnych przy ul. Będzińskiej”-
projekt,  dodatkowo MZGK wnioskowało  o  kwotę  1  500  000  zł   z  przeznaczeniem na
dofinansowanie zadnia” Zintegrowane punkty przesiadkowe ATR w centrum miasta wraz z
przedsięwzięciami towarzyszącymi” ( wolne środki).

M.Pawlik- czy są pytania?Przechodzimy do głosowania Projektu Nr 88 w sprawie zmian
w budżecie miasta Czeladź na 2020 rok 

Głosowanie:

za-6

przeciw-0

wstrz-0

ilość radnych w komisji:7
ilość radnych podczas głosowania:6
Opina pozytywna

M.Pawlik-   Projekt Nr 87  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta
Czeladź na lata 2020-2035

Skarbnik –  Państwo  mają  prawo  do  przesunięcia  kwot  w  wykazie  przedsięwzięć,
przesuwamy na  zadania budowa parkingów, budowa i remonty dróg, place zabaw i mała
architektura, „Prochownia”- park zabaw, plac zabaw w parku Grabek, w latach 2028-2031
wysokość spłat i obsługi długu

Burmistrz- w tym roku chcemy wykonać projekt placu zabaw na Grabku, w przyszłym
roku realizacja

M.Pawlik- Przechodzimy do głosowania Projektu Nr  87  w sprawie  zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2020-2035

Głosowanie:
Za-6

Wstrz-0

Przeciw-0



ilość radnych w komisji:7

ilość radnych podczas głosowania:6

Opina pozytywna

M.Pawlik-  Przechodzimy do zaopiniowania Projektu Nr 89 w sprawie emisji obligacji oraz
zasad ich  zbywania,nabywania  i wykupu. Chodzi o zawarcie nowej umowy.

Skarbnik- w grudniu podjęliśmy uchwałę budżetową, w której zapisaliśmy 10 000 000 zł
obligacji, mamy nadzieje, że nie będziemy musieli tego robić. Bez tej uchwały nie jesteśmy
w stanie robić takiego kroku. Mamy niższe wpływy z dochodów budżetowych, 

Głosowanie:

za-6

przeciw-0

wstrz-0

ilość radnych w komisji:7
ilość radnych podczas głosowania:6
Opina pozytywna

M.Pawlik-  Przechodzimy do zaopiniowania Projektu Nr 79 w sprawie określenia średniej
ceny  jednostki  paliwa  w  Gminie  Czeladź  w  roku  szkolnym 2020/2021.  Na  każdy  rok
określana jest ta stawka, na tą chwilę: benzyna 4,01 zł/l , olej napędowy- 4,06 zł/l ,autogaz
1,73 zł/l.

Głosowanie:

za-6

przeciw-0

wstrz-0

ilość radnych w komisji:7
ilość radnych podczas głosowania:6
Opina pozytywna

M.Pawlik-  Przechodzimy  do  sprawozdania  z  wykonania  budżetu.  Dziękuje  bardzo  za
przygotowanie  tego  Raportu  i  sprawozdania.  Proszę  Panią  Skarbnik  o  przypomnienie
zrealizowanych wydatków, dochodów i przychodów za 2019rok.

Skarbnik- poprzedni  rok  budżetowy  zakończył  się  wynikiem  dodatnim,  dochody
budżetowe wykonane w 99%, 172 087 318,44 zł w tym 129 576 998,94 dochody bieżące
co stanowiło 97,97 % wykonania planu, kwota 42 510 319,50 zł dochody majątkowe co



stanowiło 103,03% wykonania planu. Wydatki  wykonanie w wysokości 162 356 692,20 zł
co  stanowiło   88,81%  planu.126  297  862,90  zł  wydatki  bieżące,  wydatki  majątkowe
zrealizowano  na  kwotę  36  058  829,30  zł  co  stanowiło  72,04%  planu.  Przychody
wyemitowaliśmy  7  000  000  zł  obligacji,  wolne  środki  z  2018  wynikające  z  rozliczeń
pożyczek, kredytów i obligacji wynoszą 6 081 856,72 zł .Rozchody wynosiły  3 720 998,21
zł. Rożnica między dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi wyniosła 3 000 000 zł .
Możliwości finansowe, dochody ze sprzedaży mienia  wynosiły 24 000 000 zł.

Burmistrz- bardzo się ciesze, że kolejny rok pokazuje, że miasto się rozwija i dochody są
większe.  Zrealizowaliśmy wszystkie  założenia.  Udało  nam się  znakomicie  zaplanować
wydatki.  Potrafimy  zaplanować  to  co  chcemy  zrealizować.  Niepewne  były  sprzedaże
nieruchomości.  W  tym  roku  przekroczyliśmy  zaplanowane  wpływy  ze  sprzedaży
nieruchomości.  Dochody  majątkowe  pozwalają  na  inwestycje.  My  mamy  komfort,  że
pieniądze na inwestycje zaplanowane mamy. Wydatki są zrealizowane w 88%. W żadnym
przypadku  nie  wynika  to  z  przypadku  rezygnacji  z  planowanych  inwestycji.  Wydatki
bieżące musimy zaciskać pasa, na żadne inwestycje nie musimy oszczędzać, duży udział
w  budżecie  to  środki  unijne.  Wykonanie  dochodów  jest  na  wysokim  poziomie.  Nasz
poziom zadłużenia pomimo 7 000 000 zł obligacji jest najniższy w historii naszego miasta.
20% wskaźnika dochodów budżetowych wynosi zadłużenie. Jest to bardzo niski poziom.
Wszystkie umowy, które są podpisane to łącznie 85 000 000 zł środków unijnych. Jeśli
będą  jakieś  pytania  to  jesteśmy  do  dyspozycji.  Wydatki  rosną  na  wydatki  majątkowe.
Wydaliśmy 36 000 000 zł w tamtym roku na majątek. Największą bolączką jeśli chodzi o
dochody to rosnące wydatki na oświatę. Subwencja urosła o 2 000 000 zł, a środki wzrosły
o 6 000 000 zł. Wydatki bieżące są przez to zwiększane. To jest problem ogólnopolski.
Państwa proszę o przyjęcie tego sprawozdania. Mam nadzieje, że taki będzie na 2020 rok.

M.Pawlik-  chciałam  zapytać  o  inwestycje,  ale  już  Pan  Burmistrz  odpowiedział.
Przechodzimy do głosowania nad sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Czeladź
za rok 2019.  

Głosowanie:

za-5

przeciw-1

wstrz-0

ilość radnych w komisji:7
ilość radnych podczas głosowania:6
Opina pozytywna

B.Strzelecka- mamy jakąś kontrole nad środkami dla stowarzyszeń?

Burmistrz-  takie  pytania  szczegółowe  to  zapraszam  na  Komisje  Polityki,  my  te
stowarzyszenia rozliczamy z tych pieniędzy, to może być też tematem komisji. 



B.Strzelecka- rozumiem dla Misz-Maszu bo to jest mierzalne, ale w przypadku innych to
jakoś mi się nie zgadza. 

Burmistrz-  warto  zapytać  przedstawicieli  naszych  służb,  a  nawet  przedstawicieli  tych
stowarzyszeń.

M.Pawlik-  Dziękuję. Zamykam posiedzenie komisji Finansowo-Budżetowej.

Protokołowała             

Przewodniczący

Milena Kubasik- Janicka               Monika Pawlik

Data napisania protokołu :.24.06.2020

Data podpisania protokołu :...........................…

Data przekazania protokołu do BIP : …........…
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